
Interpelácia č. 3/2016   
 
 
2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Chcel by som vysvetlenie k rámcovým zmluvám, ktoré boli podpísané v tomto roku 
a zverejnené na webovej stránke mesta. Ide v podstate o rámcové zmluvy, ktorých obsah je 
podobný, ako boli rámcové zmluvy na rok 2015, len tie čiastky sú niekoľko násobne nižšie, 
preto požiadam o informáciu, prečo takto.  
 
PhDr. Čižmár: 
O ktoré konkrétne informácie máte záujem pán poslanec? Čo konkrétne? 
 
Ing. Gore: 
Pokiaľ si dobre pamätám, tak boli zverejnené tri rámcové zmluvy. Čiastka, na ktorú boli 
uzatvorené tie zmluvy je jedna z nich štvornásobne nižšia, ako bola v roku 2015. Tak zaujíma 
ma, či budeme nakupovať 4x menej tých potrieb, ktoré sa nakupovali v roku 2015 v nejakej 
výške, alebo čo sa udialo, že sa takéto limity prijali na uzatvorenie rámcových zmlúv? 
 
Mgr. Sovák: 
Áno, pán poslanec. Budeme nakupovať nižšie, budeme šetriť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 


